
Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Sander Loones
Kamerlid

Axel Ronse
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022

Geniet van de zomer!

Beste inwoner
Met de zomer in aantocht is het tijd om alles rustiger aan te doen. Toch is het ook al uitkijken naar en nadenken over 
wat er zich in het najaar mogelijk aanbiedt. Ook naar 11 juli keken we uit. Na het succes van vorig jaar, toen we voor het 
eerst konden proeven van ‘stuutjes in het park’, kon de Raad van Cultuur dit jaar de alom bekende Piv Huvluv strikken. 

Gevarieerd zomeraanbod

Bij het verschijnen van dit huis-aan-huisblad is de vakantie volop bezig. Als u deze zomer op stap gaat in binnen- of 
buitenland om in alle rust nieuwe mensen te ontmoeten en zaken te ontdekken: geniet ervan! Blijft u thuis, dan kijkt u 
zeker uit naar wat Oudenburg deze zomer te bieden heeft. En dat is niet minder genieten: een gevarieerd zomeraanbod, 
waarbij iedereen aan zijn trekken komt.

Met z’n allen kijken we uit naar onze jaarlijkse rommelmarkt op 15 augustus, die terug is van weggeweest. Het blijft een 
van de jaarlijkse hoogdagen voor Oudenburg. Alle andere activiteiten opsommen zou ons te ver leiden. We nodigen u 
daarom uit om de volledige activiteitenkalender te raadplegen. We zijn er steevast van overtuigd dat er ook voor u een 
passend evenement zal bijzitten.

Warm en deugddoend verlof

N-VA Oudenburg wenst u van harte een mooi, warm en deugddoend verlof toe. Naast de vele leuke horecazaken die 
onze stad al telde, zijn er dit jaar nog een paar toffe adresjes bijgekomen. We hopen u daar of op een van de evenemen-
ten deze zomer te mogen ontmoeten. 

V.l.nr.: Bjorn Anseeuw (Kamerlid), Rita Hoste, Veerle Vanden 
Auweele, Peter De Roover (fractievoorzitter in de Kamer), Anthony 
Verlee, Marc Gilliaert (afdelingsvoorzitter), Alain Antierens, Wim 
Aernoudt (provincieraadslid) en Stijn Jonckheere (schepen).

N-VA Oudenburg wenst u een mooie zomer!

Wie zijn ze? Wat doen ze? Wat drijft  hen? 

De N-VA in de West-Vlaamse provincieraad
De N-VA is er voorstander van om het bestuurlijke niveau van de 
provincies af te schaff en. Maar zolang dat niveau nog bestaat, is het 
belangrijk dat onze raadsleden hun verantwoordelijkheid opnemen. 
De N-VA is met zeven zetels de grootste oppositiepartij in de 
provincieraad. 

De N-VA speelt haar rol als oppositiepartij met verve. Denk maar aan het 
subsidieschandaal rond de renovatie van de Sint-Salvatorkathedraal in 
Brugge, dat de N-VA begin deze legislatuur aan het licht bracht. Daarnaast 
is er onze kritische blik op de erkenning van de geloofsgemeenschappen 
en blijven we hameren op een structurele verhoging van de subsidie voor 
de MUG-helikopter. 

Ontmoetingsavond

Op woensdag 8 juni gaven de provincieraadsleden een stand van zaken 
aan de West-Vlaamse N-VA-afdelingsbesturen over de belangrijkste dossiers. 
N-VA Oudenburg is bijzonder dankbaar voor hun werk!

Uw N-VA-vertegenwoordigers in 
de West-Vlaamse provincieraad

Kristof Pillaert
•  Provincieraadslid sinds 2000
•  Expert dossier groepsaankoop 

provincie West-Vlaanderen
•  Fractievoorzitter en lid bureau
•  Voorzitter N-VA Hooglede
•  kristof.pillaert@n-va.be 

Kurt Himpe
•  Provincieraadslid van 2013-2018 en 

sinds 16/12/2021
•  Expert thema’s gelinkt aan Vlaamse 

en federale overheid en aan de 
gouverneur

•  Schepen in Izegem sinds 2013
•  kurt.himpe@n-va.be 

Jan Van Meirhaeghe
•  Provincie- en gemeenteraadslid sinds 

2013
•  Expert dossiers toerisme: subsidiedos-

siers toeristische uitbatingen
•  Jan zetelt in de raad van bestuur van 

Westtoer
•  jan.vanmeirhaeghe@n-va.be 

Wim Aernoudt
•  Provincieraadslid sinds 2013
•  Expert ruimtelijke ordening
•  Volgt erkenningsdossiers 

West-Vlaamse moskeeën op
•  Schepen in Gistel sinds 2019
•  Wim zetelt in de raad van bestuur van 

de POM West-Vlaanderen.
•  wim.aernoudt@n-va.be

Luc Coupillie
•  Provincieraadslid sinds 2013
•  Expert aanleg West-Vlaamse 

fi etspaden
•  Volgt landbouwdossiers op
•  Bestuurslid N-VA Diksmuide
•  Luc zetelt in de raad van bestuur van 

Inagro
•  luc.coupillie@n-va.be 

Johan De Poorter
•  Provincieraadslid sinds 2019
•  Expert beheer provinciedomeinen 
•  Voorzitter N-VA Meulebeke en 

arrondissementeel voorzitter 
Kortrijk-Roeselare-Tielt

•  Johan zetelt in de raad van bestuur 
van Vonk

•  johan.depoorter@n-va.be 

Isabelle Vandenbrande
•  Provincieraadslid sinds 2019
•  Expert kleine handelszaken, economie 

en ondernemen
•  Bestuurslid N-VA Beernem en 

bestuurslid arrondissement 
Brugge-Torhout-Oostkust

•  isabelle.vandenbrande@n-va.be 

Chris, Marc, Rita en Stijn op de West-Vlaamse 
ontmoetingsavond van de N-VA.

oudenburg@n-va.be
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De N-VA voor u aan het werk

Agressie tegenover medewerkers De Lijn blijft groot probleem

In de eerste helft van 2021 waren 145 werknemers van De Lijn het slachtoffer 
van fysieke agressie. Het is bijzonder verontrustend dat het aantal fysieke 
incidenten op een half jaar tijd al hoger lag dan in gans 2020. “Dat stemt ernstig 
tot nadenken. Ik pleit daarom voor een strenge aanpak en een doordachte mix 
van maatregelen. Er is nood aan duidelijke sensibilisering, meer 
controle en strengere straffen. We moeten bovendien streven naar 
camerabewaking op elk voertuig van De Lijn.”

Bert Maertens
Vlaams volksvertegenwoordiger

Provinciebelastingen ef� ciënt en zuinig innen

De N-VA is voorstander van een afschaffing van de belasting op jachtverloven. 
Dat zal de administratieve rompslomp verkleinen en weegt amper op de 
provinciekas. Daarnaast moet de belasting voor bedrijven die verplicht moesten 
sluiten door corona drastisch teruggeschroefd worden. “Bedrijven draaiden in 
die sluitingsperiodes sowieso al een kleinere omzet. Het kan niet de 
bedoeling zijn dat men dan nog eens extra gestraft wordt met allerhan-
de belastingen.”

Kristof Pillaert, provincieraadslid

Sluit je aan bij BE-Alert!

Met BE-Alert kunnen inwoners via sms of mail op de hoogte gebracht 
worden van een noodsituatie. Om de goede werking van het alarmerings-
systeem te verzekeren, organiseerde het Nationaal Crisiscentrum begin 
oktober een nationaal testmoment. De N-VA bevroeg de gouverneur over 
de resultaten daarvan. “Slechts tien procent van de West-Vlamingen is op 
dit moment aangesloten. Dat is te weinig. We doen een warme oproep aan 
iedereen in onze provincie om zich in te schrijven via www.be-alert.be.”

Johan De Poorter, provincieraadslid

Schade op snelwegparkings 
door transmigranten 
onaanvaardbaar

In 2020 en 2021 waren er opnieuw 
een pak schadegevallen aan het 
hekwerk rond snelwegparkings. 
“West-Vlaanderen is de meest 
getroffen provincie door de trans-
migratieproblematiek. Vlaanderen 
zet sterk in op beveiligingsmaat-
regelen, maar voorlopig blijft het 
dweilen met de kraan open. Ik 
roep de federale staatssecretaris 
daarom op om dat probleem struc-
tureel en kordaat aan te pakken. 
Ten slotte moet ons voorstel om 
inklimming in vrachtwagens 
strafbaar te maken 
zo snel mogelijk ge-
realiseerd worden.”

Maaike De Vreese
Vlaams volks-

vertegenwoordiger

Coronasteun voor West-Vlaamse 
sociaal-toeristische sector

West-Vlaanderen heeft een sterk 
netwerk voor sociaal toerisme dat 
het recht op vakantie voor iedere 
Vlaming waarmaakt. Om dat 
netwerk door de coronapandemie te 
loodsen, heeft de Vlaamse Regering 
in totaal 13 miljoen euro ondersteu-
ning geboden. “De Vlaamse steun-
maatregelen hebben het overleven 
van veel toeristische ondernemin-
gen op korte termijn veiliggesteld. 
Tegelijk konden vele tienduizenden 
kwetsbare Vlamingen het afgelopen 
jaar toch genieten van een corona-
veilige en betaalbare vakantie.”

Cathy Coudyser
Vlaams volks-

vertegenwoordiger

Peperdure burgerbevraging over 
staatshervorming

De paars-groene regering heeft al 
twee miljoen euro uitgegeven aan 
een internetbevraging over een 
staatshervorming. Die bevraging 
zal leiden tot een verdraaiing van 
de realiteit, terwijl het parlement 
keer op keer buitenspel wordt gezet. 
“Eerst de verkiezingsuitslag negeren, 
een regering maken die geen meer-
derheid heeft in Vlaanderen en dan 
met een peperdure opiniepeiling 
een schijnwerkelijkheid proberen 
af te kopen. De Vivaldisten blijven 
verbazen. Waar stopt dit?”

Sander Loones
Kamerlid

Achter de schermen in het parlement Uw N-VA-stem in de provincieraad

1302, de Slag der Gulden Sporen

Deze zomer kan je in Kortrijk terecht voor de musical ‘1302, de Slag der 
Gulden Sporen’. In de eerste twee weken van juli zullen minstens dertien 
voorstellingen worden gebracht aan de Verlaagde Leieboorden, in de scha-
duw van de historische Broeltorens. Met 30 castleden, een 20-koppig orkest, 
een pak figuranten en plaats voor 600 toeschouwers kunnen we spreken 
over een echte spektakelmusical. “Gecombineerd met een bezoek aan de 
Onze-Lieve-Vrouwekerk, waar we een multimediale beleving rond 1302 
creëren en waar we ook de échte Kist van Oxford zullen tentoonstellen, 
is een bezoek aan Kortrijk deze zomer meer dan de moeite waard!”

Axel Ronse, Vlaams volksvertegenwoordiger

Toeristische tip!
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Eerste Economisch Forum 
voor lokale ondernemers
Op maandag 30 mei organiseerde de stad Oudenburg 
onder impuls van schepen van lokale economie Stijn 
Jonckheere het allereerste Economisch Forum. 

De bedoeling van het Economisch Forum is om lokale 
ondernemers samen te brengen en hun wensen en noden 
in kaart te brengen. In het bestuursakkoord stond  
‘Oudenburg economisch laten groeien’ immers met stip 
op één genoteerd. 

Thematische acties

De aanwezige handelaars en ondernemers kregen een 
toelichting over de acties die het stadsbestuur de voorbije 
jaren al heeft ondernomen om lokaal winkelen in  
Oudenburg te stimuleren. Dat waren onder meer thema-
tisch gerichte acties rond Valentijn (etalagespreuken, 
liefdesboom), Halloween (pompoenstickeractie), De 
Handelaars Zomeren (goodiebag), het bonnenmagazine, 
de basketactie enzovoort. 

De afgelopen jaren zette de stad ook in op visibiliteit voor 
de lokale ondernemers. Ze kregen ruimte in het stadsmaga-
zine, op de sociale media en via de digitale infoborden. 

Duurzaam ondernemen

Een gastspreker gaf tot slot een bijzonder interessante 
toelichting over duurzaam ondernemen. Hij gaf uitleg bij 
enkele quick wins die goed zijn voor zowel het milieu als 
de portemonnee.  

De eerste editie van het Economisch Forum was een  
succesvolle avond met veel dynamiek. We kijken alvast 
uit naar de volgende editie!

Het stadsbestuur heeft de voorbije jaren al heel wat ondernomen 
om lokaal winkelen in Oudenburg te stimuleren.

Eindelijk trajectcontrole in de Stationsstraat
Eerder werden er al trajectcontroles aan-
gekondigd langs de Keiweg, Vaarstraat, 
Stationsstraat, Westkerksestraat en een stuk 
Gistelsesteenweg. Maar het stuk Stationsstraat 
vanaf Geneverpiete tot aan de Abdijhoeve was 
oorspronkelijk niet opgenomen door de hogere 
overheid. 

Het stadsbestuur is onmiddellijk in actie 
geschoten en zette de nodige stappen om 
die verkeersonveilige situatie aan te pakken. 
Bestuurslid Veerle Vanden Auweele woont in 
de Cottemweg en kent de problematiek van de 
Stationsstraat maar al te goed. “Ik ben heel blij 
dat er op dat gevaarlijke stuk in de Stations-
straat nu ook trajectcontrole komt”, zegt Veerle.

Bestuurslid Veerle Vanden Auweele is heel blij dat er ook in de Stationsstraat trajectcontrole komt.

oudenburg@n-va.be
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